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ani jsme se nenadáli a prázdniny se nám 

již přehouply do své druhé poloviny. 

A protože o realizovaných stavbách se 
dozvídáte průběžně v jednotlivých číslech 

našeho zpravodaje, chtěl bych Vás infor-

movat o aktuálním stavu projektů, které 

připravujeme.

Začal bych cyklochodníkem do Kněhyň, 

jehož potřebnost vnímáme úplně všichni. 

Koneckonců v našem Prostřednobečvan-

ském plánu rozvoje je to projekt s největší 

prioritou. Jsem moc rád, že Vám mohu 
sdělit skvělou zprávu. Po několika letech 

složitých vyjednávání a nespočtu úprav 

máme platné stavební povolení, tak-

že konečně nic nebrání podání žádosti 

o dotaci. Také dotační možnosti jsou nám 
nakloněny, protože je aktuálně otevřená 
výzva určená právě na cyklostezky. Dělá-
me tedy vše pro to, a já jsem přesvědčen, 
že se nám to podaří, abychom stavbu 
v příštím roce zahájili.

Také další informace se týkají Kněhyň. Ve 
spolupráci s obcí Horní Bečva jsme připra-
vili projekt na rozšíření vodovodu a i zde již 
máme vydáno stavební povolení. Na pod-
zim plánujeme podat žádost o dotaci na 
tento projekt společně s rozšířením vodo-
vodu a kanalizace v místní části Kopečky.

Také v Bacově již máme zpracovánu 
studii na chodník. Aktuálně máme před-
běžné souhlasy dotčených vlastníků 

pozemků, takže na podzim začneme 
s projekčními pracemi na první etapě, 
která by měla začínat u silnice I/35 a kon-
čit u odbočky na Bůřov.

Co se týká sportovišť, tak o přípravách 
sportovní haly se dočtete v jiném článku 
tohoto čísla zpravodaje – 13. září určitě 
doporučuji přijít na představení archi-
tektonické studie. Neméně zásadní je 
studie cvičiště a zázemí pro hasiče, která 
je taktéž hotova a v příštím roce bychom 
rádi začali pracovat na dokumentaci pro 
stavební povolení.

Milí Prostřednobečvané,
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Projektová dokumentace záchytného 
parkoviště pro Pustevny je již také hotova 
a chybí nám aktuálně poslední stanovisko 
dotčených orgánů, abychom mohli zahá-
jit stavební řízení. Tady bych se jen tak na 
okraj zmínil, že o toto stanovisko máme 
zažádáno od února. Úsudek už si udělejte 
každý sám…

Nejen investice a projekty jsou však 
potřeba pro dobré žití v každé obci.  

Neméně důležitá je kultura a společen-
ské vyžití. A co vznikne, když vše ještě 
spojíte s napínavými souboji mezi týmy 
sousedních obcí? Valašský Strzub – 
akce, na které jsme se dohodli s vedení-
mi Horní Bečvy, Dolní Bečvy a Hutiska-
Solance. Na 19. srpna si nic neplánujte 
a dorazte na fotbalové hřiště Horní Beč-
vy, kde vypukne první ročník tohoto me-
ziobecního klání.

A zapomenout určitě nemohu na druhý 
ročník Bečvanského Poťápa, který pro-
běhne na našem biotopu 9. září.

Do té doby však uběhne více než měsíc 
a já Vám přeji, pokud jste ještě nebyli na 
dovolené, aby Vám vyšla přesně podle 
Vašich představ. A pokud už ano, tak pří-
jemně strávenou druhou polovinu léta.

Váš starosta
Radim Gálik

🏙 oZnÁMení obeCníHo ÚřadU  

vYbírÁMe Z červnovéHo ZasedÁní obeCníHo ZastUPitelstva

Ve čtvrtek 22. června se konalo páté zasedání Obecního zastupitelstva naší obce. Na programu bylo k projednání 20 bodů 
a jednání se protáhlo na téměř pět hodin. Novým členem zastupitelstva se po úmrtí Alice Uhlářové stal David Kubáň ze 
Sdružení nezávislých kandidátů VIZE 26.

čerPÁní roZPočtU obCe 
Za období leden až květen 
rokU 2023

Zastupitelstvo vzalo na vědomí čerpání 
rozpočtu obce za období leden až květen 
roku 2023.
Příjmy: 22 017 692 Kč
Výdaje: 18 818 979 Kč

ZÁvěrečný Účet obCe

Závěrečný účet obce shrnuje hospodaře-
ní obce za uplynulý rok. Jeho součástí je 
i Zpráva o výsledu přezkoumání hospoda-
ření, které provedl Krajský úřad. Zastupi-
telstvo ve svém usnesení vyslovilo souhlas 
s celoročním hospodařením a schválilo 
závěrečný účet a účetní závěrku.

Účetní ZÁvěrka ZŠ  
a kanaliZaCe bečva, s. r. o.

Zastupitelstvo schválilo účetní závěrku 
Základní školy a Mateřské školy Prostřed-
ní Bečva a společnosti Kanalizace Bečva, 
s.r.o sestavenou ke dni 31. 12. 2022.

roZdělení ZŠ a MŠ

Zastupitelstvo schválilo rozdělení pří-
spěvkové organizace Základní škola 
a Mateřská škola, Prostřední Bečva, 

okres Vsetín na příspěvkovou organiza-
ci s názvem Základní škola Prostřední 
Bečva a příspěvkovou organizaci s ná-
zvem Mateřská škola Prostřední Bečva, 
a to s účinností od 01. 01. 2024 a násled-
ně i nové zřizovací listiny obou subjektů.

Představení nové viZUÁlní 
identitY obCe

Zastupitelé byli seznámeni s novou vizu-
ální identitou obce, která vzešla ze soutě-
že tří grafiků.

aktivitY FondU PUstevnY 
na rok 23/24

Zastupitelstvo schválilo aktivity realizova-
né z prostředků Fondu Pustevny do června 
roku 2024. Peníze budou určeny na zho-
tovení projektové dokumentace centrální 
části Pusteven a přilehlého okolí.

dotaCe na nÁvŠtěvniCké 
CentrUM PUstevnY  
a do FondU PUstevnY

Zastupitelstvo obce schválilo obě Smlou-
vy o poskytnutí dotace uzavřené se Zlín-
ským krajem (10 milionů korun na ná-
vštěvnické centrum na Pustevnách a 500 
tisíc korun do Fondu Pustevny)

sMloUva o ÚvěrU

Vzhledem k finanční náročnosti probí-
hajících investičních akcí a dlouhému 
schvalovacímu procesu dotací byli zastu-
pitelé informováni o možném krátkodo-
bém nedostatku finančních prostředků 
na bankovním účtu obce. Na základě 
těchto informací byla schválena smlouva 
o úvěru, který bude čerpán pouze v nej-
nezbytnější možné míře na krátký časový 
úsek v horizontu několika měsíců, aby 
bylo překlenuto období, než obec obdrží 
přislíbené dotace.

Představení stUdie  
víCeÚčelové sPortovní HalY

Architekti z Ateliéru Henkai představili 
návrh studie haly a zastupitelé diskutovali 
své připomínky. Po dlouhé diskuzi se za-
stupitelstvo dohodlo, že studie bude před-
stavena občanům a na základě tohoto ve-
řejného projednávání se rozhodne, jakým 
způsobem se bude dále postupovat.

ostatní realiZované  
a PlÁnované ProjektY

Zastupitelé byli informováni o aktuál-
ním stavu plánovaných a realizovaných 
projektů, o kterých se píše v úvodníku 
a v rubrice „Kde stavíme“.
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ZadÁní ZMěnY  
č. 2 ÚZeMníHo PlÁnU

Zastupitelstvo bylo seznámeno s informa-
cí, že na základě stanoviska jednoho z do-
tčených orgánů státní správy bylo naříze-
no zpracování tzv. SEA, což je posouzení 
vlivu na životní prostředí. To bude mít za 
následek další náklady a především pak 
přibližně půlroční prodloužení schvalo-
vání změny. Následně zastupitelé schválili 
Zadání změny č. 2 územního plánu.

jMenovÁní členů  
Školské radY

Zastupitelé jmenovali jakožto zástupce 
zřizovatele do školské rady naší ZŠ Alenu 
Srovnalovou a Evu Pařenicovou.

ostatní

Radar Kněhyně - přes předchozí jednání 
s krajským ředitelem jsme obdrželi zá-
porné stanovisko k umístění radaru.

Nová nájemkyně kavárny - od srpna bude 
provozovat kavárnu Hana Holišová spo-
lečně s Janou Randýskovou.

Stanovení nájmu sálu hasičské zbrojnice 
v Kněhyních - zastupitelstvo obce schvá-
lilo nájemné za pronájem společenského 
sálu v hasičské zbrojnici v Kněhyních 
v zimním období: trvale bydlící občané 
4000 Kč, cizí občané 5000 Kč. V letním 
období trvale bydlící 3000 Kč, cizí ob-
čané 4000 Kč. Venkovní pronájem are-
álu místní občané 3000 Kč, cizí občané 
4000 Kč. Pronájem venkovního areálu 
a vnitřních prostor společně jednotná 
cena 6000 Kč. Při pronájmu se vybere 
vratná kauce 5000 Kč. Ceník je platný od 
1. 7. 2023.

Zpracovala: Adéla Opletalová

Prostřední bečva PlÁnUje  
stavbU sPortovní HalY

V obci dlouhodobě chybí dostatečně velká tělocvična, která by poskytla spor-
tovní zázemí nejen pro děti ze základní školy, ale také sportující veřejnosti. Tato 
potřeba je zařazena rovněž do strategického plánu s vysokou prioritou. Vedení 
obce společně se zastupiteli se proto touto problematikou začalo zabývat a spo-
lupracovat s architekty na vypracování studie.

Pozemek určený pro výstavbu se nachází 
mezi komunikací I/35 a halou jízdárny. 
V horní části už je vyprojektované zá-
chytné parkoviště s kapacitou 100 míst. 
Na něj by měla navazovat sportovní hala 
a ve spodní části necháváme prostor pro 
několik bytových domů.

Hřiště umístěné ve sportovní hale bude 
velikosti přibližně 37 × 19 metrů tak, 
aby se na něm mohly odehrávat všechny 
míčové sporty. Většina na profesionál-
ní úrovni (volejbal, nohejbal, basket-
bal, futsal, badminton) nebo amatérské 
(házená, florbal, tenis). V hale bude mít 
stálé zázemí pro nářaďovnu základní ško-
la, dále zde budou šatny, uzamykatelné 
skříňky, sklad sportovního nářadí určený 

pro veřejnost a samozřejmě sociální zaří-
zení. Dle požadavku zastupitelů by měla 
být hala multifunkční a v případě potře-
by ji využít na kulturní nebo společenské 
akce.

V tuto chvíli jsme teprve na začátku a rádi 
bychom, aby se veřejnost zapojila do 
přípravy tak velké (nejen co do objemu, 
ale i financí) akce. Proto připravujeme 
na 13. září v 17.00 setkání s občany, kde 
představíme návrh koncepční studie od 
architektů. Chceme zde slyšet vaše námě-
ty, jak byste chtěli sportovní halu využívat 
i případné připomínky ke studii. Akce 
proběhne v sokolovně u fotbalového hři-
ště. Těšíme se na vás!

Alena Srovnalová, místostarostka

Svoz odpadů v srpnu 2023
Popelnice

netříděný odpad: 
7.- 8. 8., 21. – 22. 8.

Papír, 
sklo: 
14. 8.

Plasty, 
nápojové kartony: 

16. 8., 28. 8.

Pokud popelnici nechcete svézt, 
označte ji žlutým žetonem 

(vydává Obecní úřad).

Komise SPOZ prosí občany, aby na-
hlásili data sňatku – výročí 50, 60 
a 70 let od svatby. Jedná se zejména 
o ty občany, jež měli svatbu mimo náš 
region. Nahlaste paní Mikulenkové na 
OÚ nebo na
e-mail: eva-parenicova@seznam.cz

naHlÁŠení svateb
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sPolečenskÁ 
kronika

Narodili se

RAŠKA JIří

blahopřání
K výročí svatby manželů Juroškových.
55let žijí spolu, 
hezky pěkně 
v jednom domu. 
Navzájem si vy-
hoví, a oba jsou 
styloví. Pro leckoho dlouhá doba, mezi 
nimi žádná zloba. Do dalších let ať 
skvěle vykročí, a také zdravíčko k mi-
mořádnému výročí…přejí syn Jan s ro-
dinou a dcera Marie s rodinou

opustili nás
JURKOVÁ MARIE

VAŠEK JAROSLAV

Vzpomínáme
Dne 3. 8. 2023 vzpo-
meneme 25. výročí, 
kdy nás navždy opus-
til pan Jaroslav Gal-
čan a dne 19. 8. 2023 
uplynou dva roky, 
kdy nás navždy 
opustila paní Jarmi-
la Galčanová. Kdo 
jste je znali, vzpo-
meňte s námi. S lás-
kou vzpomínají dcery 
a vnuci s rodinami.

Odešla jsi, jak osud si to přál, 
ale v našich srdcích a vzpomínkách 
zůstáváš dál.

Dne 21. 8. uplyne 
čtvrté smutné výročí, 
kdy nás opustila naše 
maminka a babička 
Marie Ondryášová.
Stále vzpomínají 

dcera Ivana s rodinou a synové Old-
řich a Zdenek s rodinami.

ZeMřel nejstarŠí občan  
Prostřední bečvY jaroslav vaŠek

Jaroslav Vašek se narodil 26. září 1924 v obci Prostřední Bečva na Valašsku. 
Sedmičlenná rodina Vaškových se neměla špatně, protože měla tři krávy, vepře 
a pole. Za cenu tvrdé dřiny byla soběstačná, uživila se. Od dětství pracovali, 
pomáhali s dobytkem.

Rodinná situace se výrazně zhoršila 
v době německé okupace, protože část 
toho, co vypěstovali, museli odevzdávat. 
V beskydských lesích v okolí Prostřední 
Bečvy se schovávalo hodně partyzánů. 
Mnozí místní jim pomáhali. Na podzim 
roku 1944 německé oddíly vedly v Bes-
kydech proti partyzánům rozsáhlou razii, 
jejíž součástí bylo zatýkání řady místních 
obyvatel. Jaroslav šel jednoho listopado-
vého dne navštívit svého strýce. Zastavila 
ho německá hlídka, a protože neměl do-
klady, zatkla ho. Nepomohlo žádné vy-
světlování, odvezli ho do Frenštátu pod 
Radhoštěm a poté do Kounicových kolejí 
v Brně. Němci ho podezírali, že je součás-
tí sítě lidí, která partyzány kryla.

Po měsíci věznění v Brně byl převezen 
do koncentračního tábora Flossenbürg. 
„Já jsem nikdy dříve takové věci neviděl. 
Nevěděl jsem, že takové tábory existují. 
Netušil jsem, co je člověk člověku scho-
pen udělat. Strašně na mě zapůsobilo, 
když jsem viděl to zacházení, Svléknout 
se a do sprchy. Pak nám dali šaty. Někdo 
je měl malé, někdo velké, a tak jsme si je 
vyměnili. Bylo tam hodně lidí. Němci, 
Maďaři, Slováci, Češi…Na lůžku jsme le-
želi po dvou. Taková dlouhá místnost to 
byla, bez oken, jen s větracími otvory. Ven 
jsme šli jen na apel. Všichni jsme muse-
li nastoupit a oni volali po číslech. Když 
někdo nebyl, nehlásil se, museli jsme če-
kat, až se objeví. Když se objevil, tak ho 
zastřelili. Před námi, abychom věděli, že 
to nemáme dělat.“

Pan Vašek byl mladý, zdravý a brzy přišel 
na to, jak se chovat, aby přežil. „Snažil 
jsem se všemu vyhýbat a do ničeho se 
neplést. Nejhorší byly nástupy, při nich 
moc lidí pobili. U baráku, hned u dve-
ří, stáli dva esesmani s obušky a mlátili 
nás. Dostal jsem kolikrát po zádech. Ale 
jak někdo dostal po hlavě a spadl, tak ho 
ostatní ušlapali. Ti starší vězni to nemoh-
li vydržet. Na apel se chodilo do kopce. 
Když do něj někdo nemohl, tak mu ‚po-
mohli‘ obušky. Když nevstal, tak ho za-
střelili,“ vzpomínal.

Měl štěstí, protože si ho všiml jeden z do-
zorců, který pocházel z Kravař na Opav-
sku. Tato oblast byla za války německým 
územím a její obyvatelé se stali němec-
kými občany. „Ten člověk z Kravař dělal 
v táboře kápa. Měl německou přísluš-
nost, a tak dostal tu práci. Mluvili jsme 
spolu česky, povídal si se mnou. Pak jsem 
při apelu uslyšel české jméno. Ptal jsem 
se toho člověka, odkud je, a on říkal, že je 
Malina z Horní Bečvy. Tak jsem řekl, že 
jsem Vašek z Prostřední Bečvy. A ten Ma-
lina mě vzal do kuchyně, abych pomáhal 
škrábat brambory,“ vyprávěl.

Díky tomu, že zde mohl pracovat měl pan 
Vašek zase větší šanci na přežití, protože 
se dostal k bramborám navíc. Tradiční 
jídlo, které v táboře dostávali byl kousek 
chleba a polévka s bramborami.

Po měsíci za ním přišel česky mluvící do-
zorce z Kravař a řekl mu, že se vybírají 
muži do transportu. Poradil mu, aby se 

Osmnáctiletý Jaroslav Vašek s kolegyní při práci v lese
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přihlásil. To udělal. Odvezli ho na letiště. 
Jeho úkolem bylo opravovat přistávací 
dráhu zničenou bombami. I tady byl upo-
zorněn ať se nepokouší o útěk jinak bude 
zastřelen. A to na vlastní oči pan Vašek 
viděl.

Naučil se rychle si lehat do příkopů. Vy-
bavuje si, že některé střely dopadly jen 
kousek od něj. „Měl jsem obrovské štěstí. 
Pak zastřelili asi dvacet lidí z těch, kteří se 
mnou pracovali. Já jsem byl ještě pořád 
způsobilý pracovat, tak se šlo zase dál,“ 
Pana Vaška vybrali do dalšího transpor-
tu. Asi osmdesát lidí se vydalo na po-
chod. „V noci jsme se museli s ostatními 
shluknout, aby na nás bylo dobře vidět. 
Odpočívali jsme v kruhu, pohromadě, 
a dozorci byli kolem nás. Pak nám kápo 
dvěma nebo třemi řečmi tlumočil, že 
je konec války. Ať každý jde, kam chce. 
Jenže člověk nevěděl, jestli je to pravda. 
Najednou se všichni esesáci ztratili. Ani 
kápa jsem už neviděl. Co teď? Tak jsme 
tam seděli. Přišel ke mně jeden, který byl 
od Uherského Hradiště. Pustili jsme se 
spolu na východ.“

Tři dny nejedli. Putovali v noci, protože 
cestou viděli ležet u cest zastřelené lidi 
ve vězeňských oblecích, stejných jako 
měli oni. Báli se, že po nich ještě bude 
někdo střílet. Nakonec byl tak vyčerpaný 
a hladový, že se rozhodl překonat strach 
a zaklepal na jedno stavení. Ještě stále 
byli na německém území. Muž, který jim 
otevřel, byl sice Němec, ale dal jim najíst, 
a ještě jim na cestu věnoval šaty i jídlo.

Když s kolegou dorazili do tábora ame-
rických vojáků, vážil pouhých pětatřicet 
kilogramů. Američané se jich hned ujali. 
„Dostali jsme injekce a postupně i jídlo. 

Jeden Američan mluvil česky. Dal nám 
po dvou týdnech čokoládu a řekl, že ji 
nesmíme sníst celou najednou. Dostali 
jsme také papír s razítkem, že můžeme 
cestovat domů zadarmo,“ vzpomínal.

Když v červnu 1945 přijel domů do Pro-
střední Bečvy, celá rodina plakala. Něko-
lik týdnů nikam nechodil, stále byl velmi 
slabý. Neměl s kým si promluvit o tom, 
co prožil. Lidé v Beskydech měli velmi 
málo zpráv o tom, co se v koncentračních 
táborech dělo, mnozí o jejich existenci 
vůbec nevěděli, a tak mu nevěřili jaké 
hrůzy zažil.

Oženil se, narodily se mu dvě děti, začal 
pracovat s partou tesařů a připravoval se 
na stavbu rodinného domu. Období plné 

naděje na klidný život narušil únorový 
převrat v roce 1948, po kterém komunis-
té převzali moc v zemi. „A zase přišla hrů-
za. Zemědělci na to doplatili. Komunisté 
jim všechno znárodnili a udělali z nich 
nepřátele. To byla nehorázná věc. Každý 
dával do pole peníze, práci, aby z něj něco 
dostal. A oni jim všechno vzali,“ vzpomí-
nal pan Vašek. Také jeho rodiče museli 
vstoupit do družstva a odevzdat dobytek 
a pole. V té době se živil pan Vašek prací 
na stavbách a poté nastoupil do podniku 
Tesla Rožnov. Veškerý jeho volný čas vy-
plňovala stavba rodinného domu.

Protože byl manuálně velmi zručný a sta-
vařině rozuměl, často pomáhal lidem na 
stavbách. Lidé v obci ho stanovili předse-
dou stavební komise při národním výbo-
ru. Znamenalo to pro něj spoustu práce 
navíc a občasné neshody s komunisty. 
Do KSČ totiž odmítal vstoupit, přestože 
mu to několikrát nabízeli.

Pan Vašek se zasloužil o vznik řady bu-
dov v Prostřední Bečvě a okolí a stal se 
váženým občanem. Když v roce 1989 
padl komunistický režim, byl rád a věřil, 
že se společnost změní k lepšímu. Pozdě-
ji však cítil zklamání. „Lidé byli nadšení, 
že dostávali zpátky pozemky, majetky. 
Jenže staří už na to nestačili a mladým se 
pracovat v zemědělství nechtělo. Už měli 
svá zaměstnání.“

S manželkou žili společně šedesát pět let. 
Pan Vašek zemřel 13. července.

Zdroj: https://www.pametnaroda.cz/cs/
vasek-jaroslav-20200818-0 

Zpracovala Adéla Opletalová 

Jaroslav Vašek s rodinou a dětmi 50. léta 
20. století

Jaroslav Vašek je třetí z leva na snímku se svými kolegy z podniku Tesla 60. léta 20. století. Jaroslav Vašek rok 2020
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Omlouváme se spolku ČČK Prostřední Bečva za neuveřejnění fotografií v červencovém čísle . 

PRESCRIPTION-BOTTLE-MEDICAL Z činnosti červenéHo kříže Prostřední bečva

CLOCK-ROTATE-LEFT Historie a soUčasnost MístníCH sPolků

MYslivost v Prostřední bečvě

Lidová myslivecká společnost, to je název, s nímž začíná myslivost v roce 1951 v obci Prostřední Bečva. V tomto roce byla 
založena společenstevní honitba obce Prostřední Bečva. Honebním starostou byl Michal Bernátek, tajemník obce.

Pachtovní smlouvou byla honitba propa-
chtována Lidové myslivecké společnosti, 
zastoupené mysliveckým hospodářem 
Janem Bilem a mysliveckým předsedou 
Vojtěchem Vaňkem. Pachtovné bylo sta-
noveno na 400 Kč/rok. Výměra honitby 
byla 1.360 ha.

Odlov zvěře byl plánován a v průměru se 
lovily 4 ks srnčí zvěře a 35 ks zajíců, a to 
až do roku 1960. Myslivci měli pouze 
brokové zbraně, kterými lovili, jak zajíce 
a škodnou zvěř, tak srnčí zvěř. Ta se lovila 
brokovnicí s většími broky –posty.

Od roku 1961 je mysliveckým hospodá-
řem Josef Zeť, předseda JZD.

Nájem honitby je 80 Kč/rok. Plán odlovu 
byl až 9 ks srnčí zvěře a 50 až 56 ks zajíců 
a 10 ks bažantů.

Od roku 1963 se datuje název myslivecké 
sdružení Prostřední Bečva. V roce 1966 
se stává mysliveckým hospodářem Vladi-
slav Křištof. V té době se konaly až 4 hony 
na zajíce a škodnou zvěř. Byly hony kdy se 
ulovilo přes 15 zajíců.

V roce 1976 došlo ke sloučení Myslivec-
kého sdružení Prostřední Bečva a Mysli-
veckého sdružení Horní Bečva. Předse-
dou sloučeného Mysliveckého sdružení 
Bečva byl Bohumil Polách a mysliveckým 
hospodářem Vladislav Křištof.

Sloučené myslivecké sdružení, ale nefun-
govalo tak, jak si zastánci a organizátoři 
sloučení představovali. V roce 1982 byla 
provedena úprava hranic honitby na ka-
tastru obce Prostřední Bečva Povábnice, 
ve prospěch Mysliveckého sdružení Hu-
tisko-Solanec. To se nelíbilo většině členů 
sdružení z Prostřední Bečvy.

Od roku 1983 bylo pronajímatelem ho-
nitby JZD Soláň.

V roce 1990 došlo k rozdělení Mysli-
veckého sdružení Bečva do původních 
mysliveckých subjektů, tj. Myslivecké 
sdružení Prostřední Bečva a Myslivecké 
sdružení Horní Bečva. Iniciativa k rozdě-
lení vzešla od myslivců z Prostřední Beč-
vy. Předsedou rozděleného sdružení se 
stal Ing. František Juřík.

K 1. 4. 1993 byl název sdružení upraven 
na Myslivecké sdružení Radegast-Pro-
střední Bečva. Vlastníci pozemků v Pro-
střední Bečvě vytvořili k tomuto datu 
Honební společenstvo Prostřední Bečva. 
Starostou honebního společenstva se stal 
Vladimír Křištof. Toto společenstvo vlast-
níků zemědělské a lesní půdy sdružilo své 
pozemky a vytvořilo honitbu o výměře 
1.440 ha. Honitbu pronajalo Myslivecké-
mu sdružení Prostřední Bečva na 10 let. 
Roční nájem za honitbu činil 6.000 Kč.

Počet členů sdružení byl 28. Myslivci 
v průběhu roku prováděli vakcinaci lišek 
proti vzteklině, tlumili výskyt lišek. Od-
lovili 23 ks srnčí zvěře,2 ks zvěře jelení, 
15 ks lišek. Na 4 společných honech na 
drobnou zvěř ulovili 24 zajíců a 3 lišky. 
V zimě prováděli přikrmování otavou, 
letninou a jadrným krmivem, kterého 
bylo zakoupeno 12,5 q. V honitbě byly 2 
oborohy 16 krmelců se zásobníky a 9 kr-
melců bez zásobníků. Na pokrytí nákla-
dů na činnost sdružení pořádali myslivci 
zábavy, „Letní myslivecké večery“. Ty 
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se konaly v areálu u Zavadilky a od roku 
1993 v Kněhyních.

Každoročně se myslivci zúčastňovali 
kontrolních brokových střeleb organi-
zovaných Okresním mysliveckým spol-
kem Vsetín. Od roku 1995 byla zřízena 
oficiální střelnice u Pastorků, která byla 
v provozu až do roku 2003.V dalších le-
tech se kontrolní střelby prováděly na 
myslivecké střelnici ve Viganticích, na 
Dolní Bečvě a v posledních letech v Zub-
ří. Myslivci se v 90-tých letech pokoušeli 
o odchov bažantů. Za dva roky jsme na-
koupili 60 ks šesti týdenních bažantích 
kuřat a v bažantnici postavené v Bacově 
na Dolině jsme je chovali. Výsledky byly 
nevalné. Část kuřat pošla, část vyplenily 
kuny. Zbytek byl vypuštěn a v otevřeném 
terénu se neuchytil.

V roce 2003 začíná druhé 10leté nájemní 
období honitby od honebního společen-
stva. V tomto roce proběhly volby výboru 
mysliveckého sdružení.

Předsedou byl zvolen František Juřík, 
mysliveckým hospodářem Jaroslav Mi-
kulenka, členy výboru pan Andrýsek, 
Holčák, Jurečka, Křenková, Macura.

Ke zvýšení aktivity myslivců byl zaveden 
bodovací systém jednotlivých myslivců, 
který i po několikerých úpravách se uká-
zal jako neúčinný, vedl spíše k rozdělení, 
než ke stmelení členů a byl proto zrušen. 
Nadále, asi jako v ostatních sdruženích 
a organizacích v obci, byli někteří členové 
aktivní, někteří aktivnější.

V těchto letech se postavilo několik vel-
kých krmelců se zásobníky, a několik po-
sedů otevřených, několik kazatelen.

Od roku 2008 pořádalo sdružení Hu-
betské mše v kostele sv. Zdislavy na Pro-
střední Bečvě, a to až do roku 2018. Od 
roku 2013 pořádalo sdružení kácení máje 
v Bacově, rovněž do roku 2018.

V roce 2011 získalo myslivecké sdruže-
ní nájmem sklepní prostory v budově 
prodejny Jednota ve středu obce. Tyto 
prostory upravilo a vznikla místnost pro 
konání schůzí, a posezení po honech. 
Doposud se vše muselo konat v restau-
racích, což nebylo úplně komfortní. Sou-
částí je i menší kuchyňka a prostory pro 
uskladnění inventáře.

V tomto období se začíná v honitbě obje-
vovat zvěř černá a přibývá zvěře vysoké. 
Zvěř černá začíná způsobovat škody na 
travních porostech, ale i na zemědělských 
plodinách a myslivci tyto rozryté plochy 
chodí upravovat a případné škody i platit. 
Zvěř vysoká zase způsobuje škody loupá-
ním vzrostlých smrků, a škody jdou opět 
k tíži sdružení.

Hon na drobnou zvěř se koná už jen jed-
nou v roce, neboť stav zajíců klesl. Častě-
ji se konají na nátlačky na zvěř vysokou 
a černou. Na oživení zaječí populace jsme 
zakoupili 2× po 10 ks zajíců a ty jsme vy-
pustili do honitby. Přínos tohoto zazvěře-
ní nešel reálně posoudit.

V roce 2018 se mění název Myslivecké 
sdružení Radegast-Prostřední Bečva na 
Myslivecký spolek Radegast-Prostřední 
Bečva, a to na základě nového občan-
ského zákoníku. Myslivecký spolek je 
zapsán u rejstříkového soudu, kde musí 
každoročně zasílat výkazy hospodaření 
a jmenný seznam zvolených členů výboru 
spolku. Nově zvolený výbor spolku v roce 
2018 je v tomto složení: Janík Bronislav, 
Jurajda Radek, Pšenčík Lubomír, Mi-
kulenka Jaroslav, Holec Viktor, Křištof 
Vladimír, Vajgl Zdeněk ml. V covidových 
letech 2020 a 2021 se nekonaly žádné 
myslivecké kulturní akce, společná mys-
livecká činnost byla omezena.

V roce 2022 se opět konal myslivecký 
výlet v Kněhyních a ostatní spolková čin-
nost byla obnovena.

K prosinci roku 2022 má myslivecký spo-
lek 21 členů, jednoho čekatele na člen-
ství,21 krmelců a 15 posedů.

Všechny, níže uváděné údaje jsem získal 
z písemných záznamů zakládajících čle-
nů lidové myslivosti a svých zápisů a po-
známek, které jsem si vedl po dobu své 
myslivecké praxe.

Zpracoval: Ing. František Juřík
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 Z kniHovnY

léto s kniHovnoU
 téMatiCké kUFříkY 
a kniHovoZík

Tematické kufříky pro děti - v kufříku na-
jdete sadu knížek, didaktických pomůcek 
a her k určitému tématu. Vyzkoušejte 

kufříky pro společné poznávání, čtení 
i zábavu!

Před knihovnou postává nový kniho-
vozík, ve kterém jsou vyřazené knihy 
k rozebrání.

Kdo má chuť zapátrat a vybrat si knihy,  
je vítán.

kniHovna PlnÁ křečků

V květnu jsme v knihovně přivítali nové 
čtenáře, prvňáčky, kteří složili slib Ry-
tíře krásného slova řadu čtenářského.  

Na památku tohoto slavnostního aktu 
každý Rytíř nebo Rytířka obdržel knížku, 
která je pravidelně vydávaná právě jen pro 
tuto příležitost. Každým rokem je knížka 
jiná. Tu letošní, Křeček v letu, pro děti na-
psala spisovatelka Zuzana Barilová a ilu-
strovala Markéta Vydrová. A jak se s tím 
popasovali naši prvňáci? Mám knihov-
nu plnou křečků, které děti vyrobily :).  
Díky za ně.

PoděkovÁní

Děkuji všem prostřednobečvanům za 
gratulace k mému ocenění, ale pravdou 
je, že bez vás, podpory spolků a přede-
vším obecního úřadu by to nešlo. Srdečné 
díky vám všem.

Marcela Slížková, knihovnice

 

Výbor klubu důchodců Prostřední Bečva 
 

srdečně zve své členy na: 
 

GULÁŠ PÁRTY 
 

V pátek 18. srpna od 15 hod. na Sokolovně 
Občerstvení zajištěno 

 
V případě neúčasti volejte p.Juroškové 737 951 967 

 PoZvÁnkY



9srpen 2023



10 ZPRAVODAJ obce Prostřední Bečva

 PoZvÁnkY
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 akCe na Prostřední bečvě 

HUrÁ PrÁZdninY
30. 6. se u kostela sv. Zdislavy kona-
la předprázdninová akce ne jen pro 
všechny děti Hurá prázdniny.

Počasí přálo, děti, kterých přišlo okolo 
sedmdesátí, si zaskotačily s Heart2beat. 
Hrál jim Dj Marty. Přijeli i naši hasiči 
a děti si zkusily stříkat na terč. „Tety“ 
vařily palačinky, langoše, párky v ro-
hlíku aj. Takže to byl prima den, kteří si 
všichni užili.

Na závěr bychom chtěli poděkovat obec-
nímu úřadu Prostřední Bečva za celoroč-
ní podporu.

Václav Holčák

bařina CUP sPeCiÁl 2023
Poslední červnovou sobotu se ve sportovně rekreačním areálu u Zavadilky uskutečnil již desátý ročník nohejbalového 
turnaje trojic s názvem Bařina Cup Speciál. Historie turnaje sahá do roku 2014, kde jsem se jej rozhodl uskutečnit jako 
částečnou náhradu za nekonající se turnaj Bařina Cup. V něm se proti sobě utkávaly ve vyhecovaných fotbalových utká-
ních hráči zastupující místní části obce. Turnaj se však již nepodařilo obnovit, a tak se z provizorní náhrady stal turnaj, 
který má za sebou již 10 ročníků.

Počasí nám jako již tradičně velmi přálo 
a turnaj se odehrál v ideálních podmín-
kách. Letos se jej účastnilo celkem 11 
týmů včetně několika týmů z okolních 
obcí (Horní Bečva, Vigantice). Na za-
čátku proběhlo losování týmů do dvou 
skupin, kdy byli loňští finalisté vždy 

nasazeni, aby nehráli spolu. Z každé sku-
piny postupovaly první čtyři týmy do vy-
řazovací části.

Ze čtvrtfinálových zápasů postoupily oba 
nejlepší celky z každé skupiny, takže se-
mifinálové zápasy slibovaly kvalitní po-
dívanou. V prvním čtvrtfinále porazil tým 
Fireball vigantické Las Vigas, kteří turnaj 
ovládli v roce 2019. Druhé čtvrtfinále 
mezi místním týmem Black Horse a hor-
nobečvanskými Mlíčňáky přineslo velké 
drama. Black Horse vedli v obou setech 
9:6, ale po nezvládnutých koncovkách 
prohrál 2× 9:10.

V souboji o třetí místo nakonec zvítězili 
a místo na stupních vítězů získali Black 
Horse ve složení Ondryáš, Fiurášek, Ku-
báň. Finále pak již bylo díky zranění jed-
noho z hráčů jasnou záležitostí – druhé 
místo obsadil tým Fireball (Kysučan, 
Šenkeřík, Pavlica) a vítězem se stali Mlíč-
ňáci ve složení (Randa, Vašut, Zetocha). 
Třetím vítězstvím v turnaji dorovnali 
místní tým Gladiators, který má taktéž tři 
vítězství.

Celý turnaj se každoročně nese ve velmi 
přátelském duchu a letos tomu nebylo ji-
nak. Věřím, že si všichni zúčastnění celý 
sportovní den užili a příští rok se sejdeme 
ve stejném nebo i větším počtu. Nohejba-
lu zdar.

RG
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 kalendÁř akCí

Prostřední bečva

5. 8., 10.00 h., Šindelový domeček 
na návsi
dobroUdrUžství  
MYŠkY MaisY
Interaktivní hudební představení 
s malou myškou Maisy.
Tentokrát se myška vydá na výlet až 
do dalekého Londýna. Přidejte se 
k ní! Uslyšíte spoustu nových písni-
ček a možná se i něco nového naučíte.
Scénář a písničky nahrála a napsala 
Barbora Maléřová. 

5. 8., 18.00 h., altán na návsi
PePe, tY a jÁ
Koncert. O občerstvení se postará 
nově otevřený Café bar Reserva.

11. 8., 21.00 h., u Sokolovny
invalida
Valašský letňák, česká komedie o ko-
losální pomstě.

17. 8., 14.00 h do 17.00 – Palouk 
u šindelového domečku
deskoHraní – novinkY 
Z dílnY vYdavatelství 
albi
Nenechte si ujít hraní deskových her 
pro veřejnost s profesionály z deskoher-
ního klubu Falcon Valašské Meziříčí.

18. 8., 15.00 h., Sokolovna Pro-
střední Bečva
GUlÁŠ PÁrtY
Výbor klubu důchodců Prostřední 
Bečva zve srdečně všechny své členy.

19. 8., 10.00 h., Šindelový domeček 
na návsi
o koblížkovi
Klasická maňásková pohádka. Koblí-
žek cestou potkává zvířátka, které se 
mu podaří přelstít, aby ho zvířátka 
nesnědla. Podaří se mu to u Lišky? 
O osudu vykutáleného Koblížka roz-
hodnou malí diváci.

19. 8., 14.00 h., Horní Bečva
valaŠský strZUb
Týmy čtyř dědin utuží dobré vztahy 
vtipnou soutěží a hrou.

v okolí

4. 8.–6. 8., Valašské muzeum v pří-
rodě Rožnov p. R.
jÁnoŠikov dUkÁt
24. ročník mezinárodního festivalu 
slovenského folklóru v ČR.

5. 8. , 12.30 h., hřiště TJ Sokol 
Horní Bečva
sPortovní den
Turnaj mezi údolími v kopané, beach 
volejbalu, nohejbalu, stolním tenisu 
a pumptracku. Po celou dobu budou 
připraveny atrakce pro děti, soutěže, 
skákací hrad.

5. 8., 18.00 h., v areálu MS Hubert 
Bečvy v Horní Bečvě
MYsliveCký výlet
Hudba: Horňané light. Občerstvení 
zajištěno.

9. 8., 19.00 h., Valašské muzeum 
v přírodě
Planeta slePiC
Lukáš Pavlásek stand-up speciál.

12. 8.–Valašské muzeum v přírodě 
Rožnov p. R.
starodÁvný jarMark
Pestrá nabídka jarmarečního zboží 
s bohatým programem a atrakcemi 
pro celou rodinu.

13. 8., 18.00 h., hudební altán Rož-
nov pod Radhoštěm
Petr lüFtner - PísničkÁř 
Ze severU čeCH

18. 8.–20. 8., 18.00 h., základní 
umělecká škola
obnažení naHéHo 
divadla
3. ročník přehlídky inscenací nahého 
divadla.

19. 8., 9.00 h., hlavní závod, 10.00 
h., dětský závod – hřiště TJ Sokol 
Horní Bečva
19. valaŠský orienťÁk

19. 8., 17.00 h., amfiteátr na strání 
Rožnov pod Radhoštěm
34. ročník – valaŠské 
FolkroCkovÁní
Vystoupí Lenka Filipová, Dan Bár-
ta a Ilustratosphere - 123 min.,  
The atavists.

26. 8., 21.30 h., Horní Bečva
to tY nosíŠ sMůlU lÁsko
Valašský letňák.

2. 9., 19.00 h., areál střední 
školy zemědělské, Rožnov pod 
Radhoštěm
rožnovské oHňovÁní
Jubilejní 10. ročník přehlídky ohňo-
vých skupin.

25. 8. od 15.00 h., Výletiště 
Kněhyně
PoHÁdkový les 
v kněHYníCH
Kordulky a tým dobrovolníků vás 
zvou na 5. ročník akce pro rodiny 
s dětmi.

3. 9.
běH kněHYňskýM ÚdolíM
Přespolní běh pro všechny věkové 
kategorie.

9. 9., 14.00 h., Biotop Prostřední 
Bečva
bečvanský PoťÁP
Jízda nad hladinou koupacího bioto-
pu – jednotlivců i dvojic.
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středa 2. 8., 17.30 h.
Varhaník – Eva Pařenicová 812, 712, 890
Za Luďka Zapletala, Antonína Bednáře, 
rodiny z obou stran a duše v očistci.

sobota 5. 8., 9.00 h.
Varhaník – Eva Pařenicová 801
Za členy růžencového bratrstva a duše 
v očistci.

neděle 6. 8., 10.30 h.
Varhaník – Adma Křenek, Jana Chudějo-
vá 707, 701, 802
Za dary Ducha Svatého pro rodinu 
Buchtovu, Kubáňovu, Mojetičovu, staré 
rodiče a duše v očistci.

středa 9. 8., 17.30 h.
Varhaník – Eva Pařenicová 842, 722, 805
Za ochranu lidského života od početí po 
přirozenou smrt a zastavení zla umělých 
potratů.

neděle 13. 8., 10.30 h.
Varhaník – Eva Pařenicová 523, 721, 801
Za zemřelého Jiřího Kovaříka, rodiče Pr-
dovy, syna Jaromíra, manžela Ivana Bor-
dovského a duše v očistci.

středa 16. 8., 17.30 h.
Varhaník – Adam Křenek + Jana Chudě-
jová 840, 727, 806

Za zemřelou Josefu Muckovou, manžela, 
sourozence a duše v očistci.

neděle 20. 8., 10.30 h.
Varhaník – Eva Pařenicová 522, 808
Za živou a zemřelou rodinu Kozákovu 
a Jurečkovu.

středa 23. 8., 17.30 h.
Varhaník – Pavel Šustek, Jana Chudějová 
840, 712, 811
Za Josefa Proroka a rodiče s obou stran.

sobota 26. 8. 12:00 
– svatba slečna Vojáčková, pan Havlíček

neděle 27. 8., 10.30 h.
Varhaník – Adam Křenek, Jana Chudějo-
vá 710, 722, 801
Za zemřelé bratry Jaroslava a Pavla, rodi-
če Bordovské a duše v očistci.

středa 30. 8., 17.30 h.
Varhaník – Eva Pařenicová 709, 701, 815
Za Cyrila a Anežku Kachtíkovy, jejich 
děti, snachy, zetě, za Juliuse a Ludmi-
lu Fiuráškovy, jejich děti, snachy, zetě 
a duše v očistci.

⛪ MŠe svaté v srPnU v kostele svaté ZdislavY

HOME-USER naŠe obeC včera a dnes

Hotel bečva

Jak už bylo ve zpravodaji uvedeno, první záznam o existenci nálevny se datuje k 7.11.1722. Tato budova vždy nesloužila 
jen jako hospoda nebo hotel, ale v minulém století byla i centrem společenského a kulturního života v obci.
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Ve čtyřicátých letech bylo od Lidové školy 
hospodářské (pro mládež škole odrost-
lou) zakoupeno první jeviště. Správcem 
této školy byl řídící učitel Herolt z Kně-
hyň. Divadlo se hrálo v sále hotelu Bečva. 
Později bylo zřízeno větší jeviště se 7 pro-
měnami, na které zdarma věnoval dřevo 
hoteliér hotelu Bečva Čeněk Malina. Žá-
kům byla také věnována větší zdravot-
ní péče ve formě lékařských prohlídek, 
opravy chrupu a očkování. 20. října 1949 
bylo v hotelu Bečva poprvé provedeno 
očkování proti tuberkulóze dánským čer-
veným křížem.

Aby se lidu jeho každodenní šedivý ži-
vot zpestřil, rozhodlo se SRPŠ (sdružení 
rodičů a přátel školy) v Bacově a Kněhy-
ních v roce 1952 pro pořízení zvukových 
filmových projektorů 16 mm. V hotelu 

Bečva pak pro občany pravidelně promí-
tal filmy ředitel školy Jindřich Kysučan. 
V roce 1953 bylo z hotelu Bečva dokon-
ce zřízeno skladiště obilí. Sál byl zaplněn 
zrním, které se ale později pokazilo, což 
místní lidé rozhořčeně kritizovali.

Podmínky pro rozšíření tělovýchovné 
činnosti v obci byly zpočátku špatné, 
neboť obec byla velice roztříštěna a až 
po roce 1960 se začalo vytvářet centrum 
vesnice tak, jak jej známe dnes. Přesto byl 
v roce 1957 vytvořen oddíl Základní tělo-
výchovy. Bylo zakoupeno cvičební nářadí 
(bradla, hrazda) a začalo se cvičit v hote-
lu Bečva. Cvičení na nářadí se pěstovalo 
dvakrát v týdnu. Pro nízký strop však 
na hrazdě nebylo možno cvičit všechny 
cviky. Cvičí družstvo žen a sestavuje se 
družstvo mužů. Na podzim 1958 se v sále 

hotelu začalo s nácvikem žen a mužů na 
II. celostátní spartakiádu. Tělesná výcho-
va nalezla pochopení i u starších členů, 
kteří cvičili s tyčemi.

Po roce 1960 plánuje Občanská beseda zří-
zení stálého kina pro 35 mm film v hotelu 
Bečva a vybavení jeviště nutným elektric-
kým osvětlením a reflektory. Roku 1965 
prochází hotel Bečva generální opravou.

Dále se sál hotelu využíval i k jiným úče-
lům, jako besedám, tanečním zábavám, 
plesům, veřejným a výročním schůzím 
nebo diskotékám. V současné době se 
majitelé manželé Vaškovi rozhodli pro 
totální rekonstrukci.

Vpravo fotografie z roku 2011.

Marian  Křenek, A.S.

 sdH Prostřední bečva

Mistr české rePUblikY ŠtěPÁn vardžÁk

Štěpán Vardžák je čtrnáctiletý kluk, 
který s požárním sportem začal už 
v kategorii přípravky. Od té doby 
se věnoval týmovým disciplínám. 
S družstvem žáků pravidelně dosa-
hoval cenných úspěchů na poli okres-
ních i krajských soutěží. Individuál-
ním disciplínám se začal více věnovat 
teprve v loňském roce. Pravidelné 
schůzky s družstvem doplňoval o sa-
mostatné tréninky. Jako řádnému 
atletovi mu však šedesátková dráha 
byla krátká, a proto se na jaře vydal 
vstříc celé stovce. Jeho prvním závo-
dem v běhu na 100 m s překážkami 
bylo okresní kolo dorostu, ve kterém 
vybojoval cenné vítězství a postup do 
kola krajského, které taktéž ovládl. 
Díky těmto úspěchům se postavil na 
start MČR dorostu v požárním spor-
tu mezi celorepublikovou špičku. 
Mistrovství proběhlo 3. 7. na stadio-
nu v Domažlicích. Závod byl po slav-
nostním nástupu zahájen během na 
100 m s překážkami. Již prvním po-
kusem se Štěpa časem 17,41 dostal 
do vedení. Druhým pokusem však 
nedal nikomu šanci a čas 17,14 zna-
menal nejen vítězství v této disciplí-
ně, ale také jeho nový „osobák“!
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V druhé polovině dne se zápolilo ve dvoj-
boji (běh na 100 m s překonáním tzv. okna 
a přenosem PHP). Zde se Štěpa s napětím 
rval o každou setinku se závodníkem z Bob-
rovníku. Nakonec opět Štěpánovo nové ma-
ximum 16:02 s znamenalo 2. místo a titul 
vicemistra ČR v této disciplíně. V celkovém 
hodnocení dosáhl Štěpán součtu 3 bodů, 
shodně se svým konkurentem. Protože jsou 
ale rozhodující disciplínou „stovky“, dovolu-
ji si vám představit celkového MISTRA ČR 
v kategorii mladšího dorostu pro rok 2023!

Štěpánovo prvenství je pro náš sbor velice 
cenné a za jeho úžasné výsledky a vzornou 
reprezentaci celého Zlínského kraje mu moc 
děkujeme. Také proto si zasloužil i přes noč-
ní příjezd přivítání v plné parádě, které mu 
připravili kluci z mužského družstva.

Za SDH Prostřední Bečva střed
Ivana RůčkováVíce info a fotografií na naší facebookové stránce

 SPORT

PodZiMní seZóna v Fk Prostřední bečva

Jsme na prahu nového soutěžního 
ročníku 2023/24. V konečné tabul-
ce uplynulé sezony došlo ke změně. 
Vzhledem k vzájemným utkáním 
s Kateřinicemi jsme se posunuli na 
konečné osmé místo.

Co se týče hráčského kádru, všichni hráči 
původní sestavy zůstávají. O případných 
posilách se stále jedná. Podstatnou změ-
nou pro podzimní část je to, že naše do-
mácí utkání budeme hrát na hřišti Hutis-
ka v Kašpírkách.

Závěrem přejeme všem hráčům vydaře-
nou sezonu hlavně bez zranění, a divá-
kům pak pěkné fotbalové zážitky.

Za FK Lubomír Kysučan sekretář klubu.

a nYní koMPletní roZPis PodZiMníCH UtkÁní:

2. kolo NE 13.8- 17.00 P. B. – Val.Polanka

3. kolo NE 20. 8. 10.00 Val. Meziříčí B – P. B.

4. kolo NE 27. 8. 16.30 P. B. – Val.Příkazy

5. kolo SO 2. 9. 16.00 Juřinka – P. B.

6. kolo SO 9. 9. 16.00 Vidče – P. B.

7. kolo NE 17. 9. 15.30 P. B. – Vigantice

8. kolo NE 24. 9. 15.30 Lidečko – P. B.

9. kolo NE 1. 10. 15.00 P. B. – Podlesí

10. kolo SO 7. 10. 15.00 VKK – P. B.

11.  kolo NE 15. 10. 15.00 P. B. – Dolní Bečva

12. kolo SO 21. 10. 14.30 Kateřinice – P. B.

13. kolo NE 29. 10. 14.00 P. B. – Horní Lideč

1. kolo SO 4. 11. 14.00 Rožnov – P. B.

CAFÉ – BAR RESERVA
Srdečně všechny zveme na otevření naší provozovny  

na návsi v Domě služeb
v úterý 1. 8. 2023 od 8 hodin

Těšit se můžete na široký výběr dezertů, nebude chybět  
výborná káva, čepované pivo a v nabídce budou také  

míchané nápoje a domácí limonády.

Budeme se těšit na Vaši  
návštěvu 😊
Otevírací doba v sezónu:
Po – Čt: 8:00 – 17:00
Pá:  8:00 – 20:00
So:   9:00 – 20:00
Ne:  9:00 – 17:00



Zpravodaj Obce Prostřední Bečva, periodický tisk územního samosprávného celku. Vydává Obec Prostřední Bečva, IČ 00304221. Číslo 8/2023 vyšlo 

29. července 2023. Odpovědná redaktorka Adéla Opletalová. Povolení MK ČR – ev. č. MK ČR: E 11192. Uzávěrka listu září je 18. 8. 2023. Úvodní fo-

tografie Karel Menšík. Vychází 12x ročně, neprodejné. Náklad: 670 ks. Zpracování příspěvků: zpravodajpb@gmail.com. Elektronická verze:  

www.prostrednibecva.cz. Reklamní inzerce je placená (ceník: prostrednibecva.cz/zpravodaj-obce). Děkujeme všem, kteří se podíleli na vydání tohoto čísla.

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

AKCE 

  Trapézový plech ST 18 
     - hnědý a šedý lesk 

Rožnov p. R., Meziříčská 100 
         t: 739 116 969 

Contica STAV 

 

SLEVA   30% 
1,12m x 2bm  1,12m x 3bm 

860,- 661,- 
Kč s DPH 

1199,- 922,-      
 Kč s DPH 

 

 

Nabízím drobné zahradnické práce, údržby zahrad, tvarování živých plotů, ořezy 
ovocných stromů, návrhy a realizace okrasných i užitkových záhonů, konzultace.  
Tel.: 720 238 508., email:jan.jezek123@gmail.com.

 inZerCe ZÁbava

sUdokU
Trénujte mozek se sudoku! Podle odbor-
níků může být mozek šedesátníka, který 
luští sudoku, až o deset let mladší než 
toho, který neluští. Sudoku Vám dokonce 
pomůže při hubnutí – mozek při své akti-
vitě spaluje kalorie!

Návod: do prázdných políček doplňte 
čísla od 1 do 9 tak, aby se každé číslo na-
cházelo právě jedenkrát v každém řádku 
a sloupci.


